
 

 

 

 

 

檔案編號：014 / 24 

  

2024年 7月 24日 

 

致尊敬的會員： 

 

俱樂部 35週年 - 會員子女或孫子孫女專屬會籍優惠計劃 

 

適逢 2024年是俱樂部踏入第 35年，在過去多年來有賴各會員及其家屬的信任和支持，讓本俱樂部得

以茁壯成長，持續為大家服務，提供一處和諧愉悅的消閒空間予各會員享樂。為慶祝俱樂部成立 35

週年，俱樂部現推出會員專屬優惠計劃，會員的子女或孫子孫女可享有以入會費之 35 折優惠申請成

為普通會員。申請條件如下： 

 

會員專屬會籍優惠計劃 

 申請者須為現行創會會員或普通會員之子女或孫子孫女 

 有關會籍之入會費為 HK$245,000 (即俱樂部個人會籍入會費 HK$700,000之 35折優惠) 

 申請者必須年滿 21歲或以上 

 申請者須提交文件以便證明與現行創會會員或普通會員之關係 

 有關會籍設有禁售期，自會籍生效日期起計 5年內不可申請轉讓 

 是次優惠計劃設有限額，首階段限額為 10個，俱樂部會以先到先得的形式處理申請，額滿即止 

 根據俱樂部會章規定，有關申請者須經委員會審閱程序通過 

 

是次給予會員的子女或孫子孫女之優惠計劃將於 2024 年 8 月 1 日至 31 日期間接受申請，而相關申

請表格可於本俱樂部大堂接待處向會員事務部索取。 

 

此外，為慶祝俱樂部踏入 35週年這個里程碑，俱樂部將送出價值 HK$350消費獎賞禮遇予會員，而

有關獎賞只可用作抵消於會慶月(即 11月)的俱樂部消費簽賬，唯此消費獎賞不適用於繳付會籍月費。

如當月消費簽賬少於獎賞金額，未使用的金額將自動作廢，有關獎賞詳情安排會於稍後時間以郵件或

電子短訊通知各會員。 

 

如有任何查詢，歡迎致電 2397 4311隨時與會員事務部聯絡。 

 

祝生活愉快！ 

 

又一村花園俱樂部 

管理層 謹啟 

 



 

 

 

 

 

Circular No. : 014 / 24 

 
24 July 2024 
 
Dear Valued Members, 
 
35th Anniversary of the Club - Exclusive Membership Offer for Members' Children or Grandchildren 
 
As the Year 2024 marks the 35th year of the Club, Yau Yat Chuen Garden City Club has grown steadily over 

the years and thanks to the trust and support of all members and their families, allowing us to continue 
providing a harmonious and enjoyable leisure space for all. To celebrate the 35th anniversary of the Club, the 
Club is pleased to introduce an exclusive membership offer for our members' children or grandchildren who 
can now apply for an Ordinary Membership with a 65% discount on the Published Entrance Fee. 
 
Exclusive Membership Offer for Members 
 Applicants must be the children or grandchildren of our current Founder Members or Ordinary Members. 
 The Entrance Fee for the relevant membership is HK$245,000 (a 65% discount from the Club's Published 

Entrance Fee of HK$700,000 for an Ordinary Membership). 
 Applicants must be 21 years of age or above. 
 Applicants must provide documents to prove their relationship with the current Founder Member or 

Ordinary Member. 
 This membership is subject to a 5-year non-transferrable period from the date the membership is been 

effective. 
 This offer is limited to 10 quotas, which will be processed on a first-come, first-served basis. 
 The application is subject to the Club's review and approval process as per the Club's Articles of 

Association. 
 
This exclusive offer for members' children or grandchildren will be open for application from 1 to 31 August 
2024. Application forms can be obtained from the Members’ Affairs Department at the Club's Ground Floor 
Reception Counter. 
 
Furthermore, to commemorate the Club's 35th anniversary milestone, we will be offering members a HK$350 

consumption voucher. This voucher can be used to offset expenses incurred at the Club during the 
celebratory month of November, but it cannot be used to pay for monthly membership fees. If the monthly 
consumption is less than the voucher amount, the unused balance will be forfeited. Details of this reward 
program will be communicated to members via email or SMS at a later time. 
 
For any inquiries, please feel free to contact the Members’ Affairs Department at 2397 4311. 
 
Best Wishes! 
 
Management 
Yau Yat Chuen Garden City Club 


